
ZAPISNIK

Odsutni: Andelka BariSte, Marin BariSid, Bosiljka Janjid.

Zapisntfar: Karmen Ljaljid

Tomislav Dzelalija - pozdravljam nazodne.

Prelazimo na potvrdu zapisnika sa 19. sjednice Gradskog vijeda Grada DmiSa.

1

sa 20. sjednice Gradskog vijeca Grada DmiSa, odrzane dana 22. srpnja 2024. godine, u 
velikoj gradskoj vijednici, s podetkom u 19,00 sati.

NazoSni danovi vijeca:
Tomislav Dzelalija, Ante Pleadin, Dragan Radeljak, Zrinka VukuSid, Petar Abramac, 

Ana Mrden, Antonija Vatavuk, Vlatka Duilo, Ante Galid, Ivica Kosor, JoSko Nedoklan (11)

Utvrdujem da je na 20. sjednici Gradskog vijeca od ukupno 14 vijednika nazodno 11 
vijecnika, te da postoji kvorum za valjano odludivanje.

KLASA: 024-01/24-01/1
URBROJ: 2182-6-24-
DmiS, 23. srpnja 2024. godine

11 (jedanaest) glasova ZA 
Jednoglasno 

prihvaCen

REPUBLIKA HRVATSKA 
SIBENSKO-KNINSKA ZUPANIJA

A
GRAD DRNIS 

GRADSKO VIJECe

K

Kid

Zapisnik sa 19. sjednice Gradskog vijeda je usvojen sa

Ostali nazodni:
Josip Begonja, Marija Lovrid, Sime Cigid, Danijela Drezga, Niveska Vlaid, Jure 

Dzaja, Davor Cupid, Davor Gaurina, Marinko Sindilj, Mojca Soza, Divna Grcid, Tea Sarid, 
Josip Galid



/

Vijednicka pitanja:
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Ivica Kosor - imam jedno pitanje. Svjedoci smo ovih dana da je ugaSena ordinacija 
doktora Kasmira Huseinovica. Ono sto sam cuo i §to me zaprepastilo iako je to nadleznost 
zupanije je da postoji mogucnost gaSenja laboratorija u DmiSu. Imam svoje miSljenje kao i svi 
nasi gradani...gradonacelnice imate li vi kakve informacije?Nadam se kako to nece biti istina.

Josip Begonja - kao Sto ste u uvodu kazali, da to je ustanova koja je u vlasnistvu 
sibensko-kninske zupanije. Na tragu informacija koje i vi imate, prije nekog vremena mozda 
prije 20 ak dana na inicijativu dr. Caglja koji je ravnatelj nove ustanove Dorna zdravlja sibensko 
kninske zupanije gdje je doSlo do pripajanja Dorna zdravlja Knin i Dorna zdravlja Dmis odrzan 
je sastanak na kojem su bili ljudi iz gradskih uprava, predsjednik GV, ravnateljica djecjeg vrtica 
gdje nas je dr. Cagalj ukratko brifirao o namjeri da sukladno dogovoru s vlasnikom gasi dvije 
ambulante primame zdravstvene zaStite, jednu u Opcini Unesic i jednu ovdje u Dmisu kako ste 
rekli dr. Huseinovica i namjeri gasenja laboratorija s ponudenim rjeSenjem da radi samo jedna 
djelatnica tkz. Salterski radnik koji ce uzeti krv koja bi se vozila u pravilu u Knin. Ako je hitni 
sluSaj onda bi se taj dan nalaz vracao mailom oko 14 sati lijedniku, a ako nije hitni slucaj onda 
tek iduci dan. Naravno da se mi nismo slozili s tim, a bio je i nadelnik Opcine Unesic, jer 
uzmimo za primjere da u detvrtak vadi se krv kod lijednice koja radi u petak radi poslijepodne 
to znaci da osoba do terapije ceka tek idudi dan, nakon 24 sata otprilike tako. S druge strane iSli 
smo malo detaljnije u analizu tih tako zvanih gubitaka koji su prisutni pa se generira, a sad 
goyorim o gubicima na razini cijelog tog novog Dorna zdravlja zbog zubnih ambulanti nekih 
u Sibeniku i nekih drugih razloga...sto se tice ove ambulante lijednika primame zdravstvene 
zastite oni govore da ima samo 500 kartona i da je to znatni ispod nekakvog minimuma i da je 
slicna situacija i u Opcini Unesic u toj drugoj ambulanti, tom drugom timu da ga tako 
nazovemo. Za razliku od Unesica, Oklaj odnosno Ruzic nemaju taj drugi tim nego imaju samo 
jedan tim lijecnicki. A sto se tice laboratorija, ja sam tu malo subjektivan pa bi vas molio da 
ovo sto cu govoriti uzmete sa zadrskom zbog tog subjektivizma. Prvo djelatnice koje rade u 
ovom trenutku, na celu sa voditeljicom koja je zena umirovljenica, za njezin rad se dobije 50% 
bruto place od HZZ-a, a drugih 50% osigurava osnivac odnosno zupanija. Ja sam i nakon tog 
sastanka imao razgovor s potpredsjednikom Vlade i ministrom gosp. Bacicem te sam kazao da 
izvoli Dom zdravlja raspisati natjedaj i da ce se ponuditi stambeno zbrinjavanje osobe koja ce 
se eventualno javiti na taj natjecaj to je broj jedan, a broj dva da cu ja predloziti GV, samo 
cekamo povratni dopis ili pismo namjere od samog gosp. Caglja, cekamo ga vec vise od 3 tjedna 
da smo spremni, ako GV to prihvati osloboditi obveze placanja komunalne naknade Dom 
zdravlja, da smo spremni i naravno nase susjedne opcine bi se trebale ukljuciti...jer laboratory 
djeluje na podrucju bivse opcine dakle za sve pacijente ...da sufinanciramo sa mjesecno 
1.000,00 eura, ako bi ove opcine mogle 200,00, ne znam .. netko vise netko manje, jer bi mi 
uskoro prestali sa sufinanciranjem prijevoza Prometu jer je sad usvojen, potpisan ugovor u 
Ministarstvu prometa o javnom linijskom prijevozu, znaci tu bi se oslobodio neki novae koji bi 
mogli preusmjeriti i ako uzmu novu osobu iako to je jako tesko naci, taj profil, mislim da je to 
dipl.inz.biokemije onda bi dobili dotaeiju od HZZ-a u punom iznosu za placu za razliku od 
sadaSnjih 50 %. Ostalo e na tomu da ce nama Dom zdravlja Sibensko-kninske zupanije na tragu 
ovih nasih razgovora uputiti konkretno pismo namjere Sto se tocno ocekuje od nas. To se do 
danas nije desili. U petak u neko vrijeme me nazvao nacelnik Opcine Unesic gosp. Zivko Bulat 
koji se vracao iz Zagreba sa sastanka iz Min. Zdravstva na ovu temu. Kaze da je zakljuceno da 
ce nas vrlo skoro pozvati na sastanak ili drzavni tajnik ili sam ministar zajedno s gosp. Cagljem 
da se vidi u cemu je problem jer ministarstvo kad je donosilo izmjene i dopune zakona o 
zdravstvenoj skrbi nije dalo uputu o gasenju naprotiv one su i prosirene i mislim da je to na tom 
tragu bivsa ravnateljica iSla da se pruzaju neke dodatne usluge koje u ovom trenutku nemamo. 
Istovremeno dobio sam dopis Sibensko kninske zupanije za 24.07.2024., ja, svi gradovi sve
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Josip Begonja - evo krenut cu od tumira, a §to se tide modemizacije tu je gosp. Sime 
Cigic. prodelnik koji je predsjednik tog povjerenstva i dati de vam poblize informacije inade 
natjedaj nije raspisan nego su ponude otvorene 25.5., a natjedaj je raspisan ne§to prije toga. 
Dakle, malonogometni tumir Sv. Roko ... ja mislim isto da je to sramota evo zaista mislim i 
destitam ljudima koji vode NK Rudar koji su manji klub u smislu svojih dlanova jer iz uprave 
NK DOSK od vremena do vremena kaZu mi imamo 100 djece, ali onda u nekim razgovorima 
kazu ... znate nema nam tko otidi po lopte kad upadnu okolo ili u park. Negdje prije dva i pol, 
tri mjeseca kod mene je bio predsjednik NK DOSK gosp. Cevid te smo pridali o nekim 
potrebama uredenja, dotrajalosti opreme u svladionicama prije svega tu§ kabina gdje bi trebalo 
promijeniti mijeSalice jer imaju skoro 15 ak godina i vi§e kada je USAID financirao uredenje. 
Ja sam spomenuo taj tumir i rekao sam okvimo koliko bi mogli u Proradunu izdvojiti za 
nagradni fond, ostalo je negdje „dobro vidjet demo jog ima dovoljno vremena". Da bi imali 
sastanak evo bio je i gosp. Radeljak u svojstvu predsjednika Zajednice sportova prije 10 ak dana 
sa cijelom upravom mozda je koji dlan nedostajao bilo je 4-5 ljudi gdje se krenulo od novaca. 
Njima treba od 48 do 50.000,00 eura za jednu sezonu, a mi imamo 60.000,00 eura za sve 
klubove i toliko mozemo iz Proraduna izdvojiti. Kad smo mi rekli da mi taj novae nemamo da 
mozda mozemo u nekim drugim stvarima pomodi, a u novcu ne mozemo onda tema

Tomislav Dzclalija - obavjeStavam vas kao predsjednik GV ako dode do toga sazvat 
demo tematsku sjednicu sa tom todkom i pozvat demo zupana zajedno sa ravnateljem.

Ante Galid - imam dva pitanja za gradonadelnika. Prvo pitanje vezano je za 
modemizaeiju javne rasvjete. Kako je bilo pride na proSloj sjednici GV i koliko sam upoznat u 
5. mjesecu je bio raspisan natjedaj vezano za to pa me zanima do kud ste stigli i u kojoj je fazi 
realizaeija i drugo pitanje vezano je uz malonogometni tumir Sv. Roko. Evo tredu godinu sam 
gradski vijednik i tri godine ga nema. Svake godine je prida bit de idude godine, pa me zanima 
§to ste poduzeli po tom pitanju poglavito zato §to sad imamo i Zajednicu sportova Grada Dmiga 
koja bi morala malo brinuti o tome. I ako NK DOSK ne zeli ili ne moze iz nekih razloga 
organizirati da se pronade neka druga sportska udruga koja bi to organizirala jer je gteta da mi 
kao grad nemamo t, a susjedna sela i Siverid i Miljevci i Pakovo Selo svi imaju tumire, a mi 
smo tu u sredigtu a nemamo.

opdine naSe zupanije za sastanak na temu preustroja Dorna zdravlja Sibensko-kninske ^upanije 
i finaneijski problemi. Ukratko, i sam ravnatelj gosp. Cagalj je istakao da je Uredbom o 
koefieijentima porasla plada zaposlenicima domova zdravlja i u zdravstvu opdenito, a da tu 
razliku HZZ za sada ne refundira §to stvara odredene minuse i probleme i oni to rade na u§trb 
pladanja faktura dobavljadima. Evo to je ono §to ja znam, ne§to vi§e du znati 24.07., a mislim 
da de neko konadno rjeSenje biti nakon ovog sastanka u Zagrebu i glede laboratorija i §to se tide 
ovih timova primame zdravstvene zaStite, ako je norma 500 i ako to tako u svim domovima 
zdravlja misli da se tu malo moze napraviti, to je moje privatno miSljenje i ne znam kakvo je 
stvamo stanje.

Ivica Kosor - ovo du redi kao gradanin grada DmiSa. Moramo svi udiniti... .ako treba 
izadi na cestu....jer ako se to dogodi, a nadam se da nede , kakva de biti zdravstvena kvaliteta 
zivota na podrudju bivge opdine Dmi§. Onda mozemo staviti tablu ..izvolite napustite svi grad 
Dmis“. To je krucijalo i §to je slijedede...§kola?? Odemo li dodi na razinu mjesne zajednice, i 
ovako smo u totalnim problemima. Apeliram svima, ujedinimo se i pokazimo snagu. Ne mogu 
zamisliti nekoga iz Trbounja kojem je problem dodi i do Dmiga da mora idi u Sibenik ili u Knin 
vaditi krv. Da ne govorim o nalazima koji de biti zasigumo sporiji ili roditelji s malim djetetom 
koji moraju izgubiti cijeli dan da bi izvadili krv. Bag sam po tom pitanju emotivan i moramo 
svi udiniti sve da se to ne dogodi.

A
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nogometnog tumira povodom Dana Grada uopce nije dosla na red nego je zavrsio sastanak. Ja 
mislim da NK DOSK to moze i treba organizirati, a da li hoce to nije na nama i na to ne mozemo 
utjecati bitno. Mislim da je zaista sramota toliko godina je taj tumir bio, nekada bolje nekada 
losije posjecen, a danas mi se cini da idu tamo gdje su vece nagrade pa mozda i oni sami 
sudjeluju u nekakvim tumirima, ne znam. A sto se tice LED rasvjete i modemizacije ja mogu 
jo§ samo kazati da se sredstva za modemizaciju za 1000 rasvjetnih tijela najvecim dijelom 
osiguravaju od strane Ministarstva regionalnog razvoja kroz projekat Dalmatinska zagora, a o 
detaljima ce vam vise kazati gosp. Cigic.

Tomislav Dzelalija - prije prelaska na utvrdivanje Dnevnog reda kratka obavijest. Na 
javni poziv za isticanje kandidature za izbor clanova Savjeta mladih Grada Dmisa koji je 
objavljen dana 29. svibnja 2024. godine nitko se nije javio. Ova obavijest dana je od strane 
Gradske uprave.

Sime Cigic - u nasem programu odrzavanja zapravo smo predvidili 200.000,00 eura za 
modemizaciju javne rasvjete na podrucju Grada Dmisa. Raspisali smo javnu nabavu za nabavu 
robe, rasvjetnih tijela, LED svjetiljki sukladno jednom projektu i na temelju procijenjene 
vrijednosti mi smo prijavili taj projekt Ministarstvu regionalnog razvoja kroz program razvoja 
dalmatinske zagore jos u 2023. godini. Prvi put su nas odbili prosao je projekat Hostel Bogatic 
medutim zbog velike vrijednosti u toj nabavi od tog projekta se odustalo pa su nas odobrili za 
ovaj projekat modemizacije. Trenutno smo u fazi evaluacije tehnicke specifikacije ponudenih 
svjetiljki, ne znam koliko smijem govoriti o tome. Imamo dva ponuditelja koji su zadovoljili 
formalne uvjete. Mozda do kraja tjedna dobijemo rezultat. Iza toga ide se na odluku o odabiru, 
zakonski rok mirovanja i nakon toga ako ne bude zalbi idemo na potpisivanje ugovora.

Ante Galid - pitanje za gosp. Cigica, koji je okvimi termin da se zna kad bi se krenulo 
s tim mijenjanjem LED rasvjete jer znamo koliko nam godisnje odlazi iz Proracuna samo na 
vanjsku rasvjetu i potroSnju. To nam je sve veca i veca stavka u Proracunu, a nastavno na to i 
najavljena poskupljenja na jesen pa da znamo okvir i plan. Sto se tice drugog pitanja vezanog 
za NK DOSK i tumir. ProSle godine sam na GV po istom pitanju i bili smo skloni tome da se 
ove godine raspise natjecaj i da se nade neka sportska udruga koja ce se javiti na to. Jer evo i ja 
sam clan sportskog drustva na Miljevcima, mislim da je se ponudilo da bi i nase drustvo 
organiziralo taj malonogometni tumir jer poslije Torcida kupa koji je u Splitu najbolji tumir 
tumir u Dmisu je glasio kao jedan od najjacih tumira i jedni od najboljih malonogometasa su 
dolazili na ovaj tumir. Evo gosp. Radeljak je jako dobro upoznat s tim iz vremena kadaje on to 
organizirao.

Sime Cigic - Dakle u DON-u je propisano da se dobava svjetiljki obavi u roku od 3 
mjeseca. To je tako iz razloga sto je svojevremeno postojala problematika oko nabave i 
rasvjetnih tijela i dijelova za rasvjetna tijela tako da je taj rok od strane projektanta predlozen. 
Stoga je to tako propisano. To moramo staviti u ugovor, ali cemo nastojati sa dobavljacem kroz 
dva tumusa rijeSiti jer smo i s Ministarstvom dogovorili da cemo podnijeti dva ZNS-a. A sto se 
tice zamjene, ovdje nabava samo robe, a zamjenu rasvjetnih tijela cemo ponuditi komunalnom 
drustvu. Konkretan rok ne mogu reci. Nastojat cemo cim prije da mozemo podnijeti i zadnju 
ZNS do konca 11. mjeseca.

Prelazimo na utvrdivanje dnevnog reda.
Za danaSnju sjednicu imamo dopunu sa tockom 14. dnevnog reda, dajem dopunu na 

glasovanje.
-dajem na usvajanje dopunu dnevnog reda



Dopuna dnevnog reda je usvojena sa

-dajem na usvajanje dnevni red

Dnevni red je usvojen sa

Dnevni red
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1. Prijedlog Odluke o donoSenju Godisnjeg izvjeStaja o izvrSenju Proraduna Grada 
DmiSa za 2023. godinu - predlagatelj: Gradonadelnik,

9. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonadelniku Grada DmiSa 
za sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta ,,lzgradnja dijela 
kanalizacijskog sustava Dmi§ zapad-2“ na predjelu Meterize Dmi§ izmedu 
Grada DmiSa i RAD d.o.o. Dmi§- predlagatelj: Gradonadelnik,

8. Prijedlog Odluke o izmjeni odluke odredivanju naziva ulice u naselju Dmi§ - predlagatelj: 
Komisija za imenovanje ulica i trgova na podrudju Grada DmiSa,

6. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada DmiSa za sklapanje i 
potpis Dodatka ugovora o prufcanju komunalne usluge i o nadoknadi troSkova prijevoza 
putnika u javnom prometu izmedu Grada DmiSa kao korisnika i PROMET d.o.o. Split - 
predlagatelj: Gradonadelnik,

4. Prijedlog Zakljudka o prihvacanju Izvjegca o izvrSenju Programa odrzavanja objekata i 
uredaja komunalne infrastrukture u 2023. godini - predlagatelj: Gradonadelnik,

5. Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja u 2024. godini-predlagatelj Komisija za 
Izbor i imenovanja,

2 . Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Grada DmiSa za 2023. godinu - 
predlagatelj: Gradonadelnik,

3. Prijedlog Zakljucka o prihvadanju IzvjeSda o izvrSenju Programa gradnje objekata i 
uredaja komunalne infrastrukture u 2023. godini - predlagatelj: Gradonacelnik,

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

prihvaCa

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

prihvaCa

7. Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrdivanju mjerila za 
sudjelovanje roditelja u cijeni programa Djedjeg vrtida Dmi§ - 
predlagatelj :Gradonadelnik,



Predlozeno se usvaja sa

Dnevni red je usvojen sa

AD-1/
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Josip Begonja- ukratko upoznaje nazocne sa Prijedlogom Odluke o donoSenju Godisnjeg 
izvjestajao izvrsenju Proracuna Grada Dmi§a za 2023.godinu
Ivana Sucic - podrobnije upoznaje nazocne sa Prijedlogom Odluke o donosenju Godisnjeg 
izvjestaja o izvrsenju Proracuna Grada Dmisa za 2023.godinu

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o donosenju Godisnjeg izvjestaja o izvrsenju 
Proracuna Grada Drnisa za 2023. godinu, usvaja se sa

11. Prijedlog Odluke o usvajanju Akcijskog plana odrzivog energetskog razvoja i 
prilagodbe klimatskim promjenama (SECAP Grada Dmisa) - predlagatelj: 
Gradonacelnik,

13. Prijedlog Zakljucka o primanju na znanje Izvjesca Gradonadelnika o radu za 
razdoblje sijecanj-lipanj 2024. godine-predlagatelj: Gradonacelnik.

14. Izvjesce o pokroviteljstvima-predlagatelj:Predsjednik Gradskog vijeca

Tomislav Dzelalija - predlazem da objedinimo rasprave pod tockama 1. i 2., 3. i 4., 
ll.il 2.glasovanje da bude pojedinacno.

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

8 (osam) glasova ZA, 
l(jedan)SUZDRZAN 

2 (dva) PROTIV 
te se velinom glasova 

PRIHVACA

12. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa 
za potpis Sporazuma gradonacelnika za klimu i energiju- predlagatelj: 
Gradonacelnik,

10. Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa 
za sklapanje i potpis Sporazuma o medusobnim pravima i obvezama u provedbi 
„Programa meduresome suradnje s jedinicama lokalne i podrucne samouprave“ za 
izgradnju visestambene zgrade u Gradu Dmisu- predlagatelj: Gradonacelnik,

11 (jedanaest) glasova ZA 
te se jednoglasno 

PRIHVACA
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Bez primjedbi, Prijedlog Zaklju€ka o prihvalanju IzvjeS^a o izvrsenju Programa 
gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u 2023. godini, usvaja se sa

Ivana Suiid- upoznaje nazodne sa Prijedlogom Odluke o raspodjeli rezultata 
poslovanja Grada DmiSa za 2023. godinu

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o raspodjeli rezultata poslovanja Grada DrniSa 
za 2023. godinu, usvaja se sa

Sime Cigid - ukratko upoznaje nazodne sa Prijedlogom Zakljudka o prihvadanju 
IzvjeSca o izvrSenju Programa odrSavanja objekata i uredaja komunalne infrastrukture u 2023. 
godini.

Bez primjedbi, Prijedlog Zakljudka o prihvadanju IzvjeSda o izvrSenju Programa 
odrzavanja objekata i uredaja komunalne infrastrukture u 2023. godini, usvaja se sa

Ante Pleadin - ukratko upoznaje nazodne sa Prijedlogom Odluke o dodjeli javnih 
priznanja u 2024. godini

8 (osam) glasova ZA, 
2 (dva) SUZDRZAN 

1 (jedan) PROTIV 
te se vedinom glasova 

PRIHVACA

8 (osam) glasova ZA, 
2 (dva) SUZDRZAN 

1 (jedan) PROTIV 
te se vedinom glasova 

PRIHVACA

8 (osam) glasova ZA, 
1 (jedan) SUZDRZAN 

2 (dva) PROTIV 
te se vedinom glasova

PRIHVACA

Sime Cigid - ukratko upoznaje nazodne sa Prijedlogom Zakljudka o prihvadanju 
IzvjeSda o izvrSenju Programa gradnje objekata i uredaja komunalne infrastrukture u 2023. 
godini.
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Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o dodjeli javnih priznanja u 2024. godini, usvaja
se sa

AD-6/

AD-7/

AD-8/
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Marija Lovric -ukratko upoznaje nazocne sa Prijedlogom Odluke o davanju 
suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa za sklapanje i potpis Dodatka ugovora o pruzanju 
komunalne usluge i o nadoknadi troskova prijevoza putnika u javnom prometu izmedu Grada 
Dmisa kao korisnika i PROMET d.o.o. Split.

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne sa Prijedlogom Odluke o davanju 
suglasnosti Gradonacelniku Grada Dmisa za sklapanje i potpis Dodatka ugovora o pruzanju 
komunalne usluge i o nadoknadi troskova prijevoza putnika u javnom prometu izmedu Grada 
Dmisa kao korisnika i PROMET d.o.o. Split.

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Dmisa za sklapanje i potpis Dodatka ugovora o pruzanju komunalne usluge i o nadoknadi 
troskova prijevoza putnika u javnom prometu izmedu Grada Drnisa kao korisnika i 
PROMET d.o.o. Split, usvaja se sa

Josip Begonja - kratko upoznaje nazocne sa Prijedlogom Odluke o izmjeni i dopuni Odluke 
o utvrdivanju mjerila za sudjelovanje roditelja u cijeni programa Djecjeg vrtica DmiS.

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o utvrdivanju mjerila 
za sudjelovanje roditelja u cijeni programa Djecjeg vrtica Dmis, usvaja se sa

Marija Lovric- ukratko upoznaje nazocne sa Prijedlogom Odluke o izmjeni odluke 
odredivanju naziva ulice u naselju Dmis.

10 (deset) glasova ZA, 
1 (jedan) SUZDRZAN 
te se vecinom glasova 

PRIHVACA

8 (osam) glasova ZA, 
3 (tri) SUZDRZAN 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

10 (deset) glasova ZA, 
1 (jedan) PROTIV 

te se vecinom glasova 
PRIHVACA

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o izmjeni odluke odredivanju naziva ulice u 
naselju Dmis,

usvaja se sa



AD-9/

AD-11/
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Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradona€elniku Grada 
DrniSa za sklapanje i potpis Sporazuma o medusobnim pravima i obvezama u provedbi 
„Programa meduresorne suradnje s jedinicama lokalne i podru^ne samouprave“ za 
izgradnju viSestambene zgrade u Gradu Drnisu, usvaja se sa

Ivana SuSid - ukratko upoznaje nazodne s Prijedlogom Odluke o usvajanju Akcijskog 
plana odrzivog energetskog razvoja i prilagodbe klimatskim promjenama (SECAP Grada 
DmiSa).

Mojca Soza - ukratko upoznaje nazofine s Prijedlogom Odluke o usvajanju Akcijskog 
plana odrzivog energetskog razvoja i prilagodbe klimatskim promjenama (SECAP Grada 
DmiSa).

Bez primjedbi. Prijedlog Odluke o usvajanju Akcijskog plana odrzivog 
energetskog razvoja i prilagodbe klimatskim promjenama (SECAP Grada DrniSa), 
usvaja se sa

11 (jedanaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

prihvaCa

11 (jedanaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

T

10 (deset) glasova ZA, 
1 /jedan) SUZDRZAN 
te se velinom glasova 

PRIHVACA

Josip Begonja - ukratko upoznaje nazofcne s Prijedlogom Odluke o davanju 
suglasnosti GradonaCelniku Grada DmiSa za sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta 
Jzgradnja dijela kanalizacijskog sustava Dmi§ zapad-2“ na predjelu Meterize Dmi§ izmedu 
Grada DmiSa i RAD d.o.o. Dmi§.

AD-10/
Josip Begonja - ukratko upoznaje nazodne sa Prijedlogom Odluke o davanju 

suglasnosti GradonaCelniku Grada DmiSa za sklapanje i potpis Sporazuma o medusobnim 
pravima i obvezama u provedbi ..Programa meduresorne suradnje s jedinicama lokalne i 
podrufine samouprave“ za izgradnju viSestambene zgrade u Gradu DmiSu.

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonadelniku Grada Dmisa 
za sklapanje Sporazuma o sufinanciranju projekta Jzgradnja dijela kanalizacijskog sustava 
Dmi§ zapad-2“ na predjelu Meterize Dmi§ izmedu Grada DmiSa i RAD d.o.o. Dmi§ , usvaja 
se sa



AD-12/

AD-13/

PRIMLJEN NA ZNANJE
AD-14/

Tomislav Dzelalija - ukratko upoznaje nazocne s Izvjescem o pokroviteljstvima

Izvjesce o pokroviteljstvima,

PRIMLJENO NA ZNANJE

Predsjednik vijeca zakljucuje rad sjednice.

Sjednica zavrsila sa radom u 20,45 sati.

lalija, dipl.ing.
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Josip Begonja - ukratko upoznaje nazocne S Prijedlogom Zakljucka o primanju na 
znanje Izvjesca Gradonacelnika o radu za razdoblje sijedanj-lipanj 2024. godine.

Bez primjedbi, Prijedlog Zakljucka o primanju na znanje Izvjesca Gradonacelnika 
o radu za razdoblje sijecanj-lipanj 2024. godine,

11 (jedanaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

11 (jedanaest) glasova ZA, 
te se jednoglasno 

PRIHVACA

Mojca Soza - ukratko upoznaje nazocne s Prijedlogom Odluke o davanju suglasnosti 
Gradonacelniku Grada Dmisa za potpis Sporazuma gradonacelnika za klimu i energiju

Bez primjedbi, Prijedlog Odluke o davanju suglasnosti Gradonacelniku Grada 
Dmisa za potpis Sporazuma gradonacelnika za klimu i energiju, usvajasesa
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